

Saksliste for Geovekst-forum 6.-7.september 2023

Onsdag 6.september: 09:30 – 17:30

Onsdag 7.september: 09:00 – 15:00

Møtested/bosted: Quality Airport Hotel Værnes, Kjøpmannsgate 20, 7500 Stjørdal

Møteleder: Siri Oestreich Waage

Referent: Marit Bunæs

| Tidsplan ca. tider | Sak nr. | Tema / Dokumenter | Sakstype | Ansvar |
|--------------------------------------|------------|--|------------------------------|--|
| Start 09:30 – 10:00 | 29/23 | Godkjenning av referat fra 6.-7.juni <ul style="list-style-type: none"> • Praktisk info • Gjennomgang av referat • Møtekultur | Godkjenne Informasjon | Siri/Alle |
| 10:00 – 11:00 | 27/23 | NVE som fullverdig Geovekst-part? <ul style="list-style-type: none"> • Presentasjon av NVE • Eventuelle spørsmål til NVE • Økonomiske rammer om NVE blir fullverdig part (kostnadsfordeling) • Runde rundt bordet • Avklare videre prosess | Informasjon/ diskusjon | Arne Bjørn Mildal, Lars Harald Blikra Kartverket |
| 11:00 – 11:30 | 32/23 | «Hans» utløste avtalen om Anskaffelse i krisesituasjon Hvordan løste vi oppgavene: <ul style="list-style-type: none"> • Info fra KV • Info fra NVE • Oppsummering/diskusjon | Informasjon | KV/ NVE |
| 11:30 – 12:30 | | Lunsj (sammen med FGU Trøndelag) | | |
| 12:30 – 15:30 (inkl. pause) | 30/23 | Fylkesgeodatautvalget i Trøndelag <ul style="list-style-type: none"> • Velkommen til Trøndelag v/leder av FGU og presentasjon av møtedeltakerne • Dette er Geovekst-forum v/leder • Slik arbeider vi med Norge digitalt i Trøndelag v/fylkeskartsjefen • Aktiviteter og utfordringer i Trøndelag <ul style="list-style-type: none"> • Periodisk ajourhold av FKB • Detektering av bygninger med bruk av kunstig intelligens • Bruk av droner – noen eksempler fra Trøndelag | | FGU/ Kartverket Trøndelag |

| | | | | |
|---------------|-------|---|-------------|--------------------------|
| | | <ul style="list-style-type: none"> • Kontinuerlig ajourhold og kvalitetsheving av FKB • Erfaringer fra overgangen til FKB 5.0 • Samarbeid med NTNU om utviklingsarbeid <p>Pause 15 min</p> <ul style="list-style-type: none"> • Informasjon fra Geovekst-forum om pågående arbeid <ul style="list-style-type: none"> • Nytt datasett FKB-Grønnstrukturkart • Pågående arbeid med mulig nytt datasett FKB-Blåstrukturkart • Arbeid med sektorovergipende grunnkart for arealregnskap • Oppsummering | | |
| 15:30 – 15:45 | | Pause | | |
| 15:45 – 16:30 | 33/23 | Digital drivkraft – Modernisering av Nasjonalvegdatabank <ul style="list-style-type: none"> • Hva vil det bety for utvikling av systemer og bruk av data? | Informasjon | Vegvesenet v/Espen Sveen |
| 16:30 - 16:50 | 55/22 | Grønnstrukturkart <ul style="list-style-type: none"> • Gjennomgang av økonomi • Forslag til vedtak | Vedtak | NIBIO/ Kommune |
| 16:50 – 17:00 | | Pause | | |
| 17:00 - 17:10 | 20/23 | Forvaltning av ledning i FKB <ul style="list-style-type: none"> • Forslag til generell disclaimer • Skjerming av deler av datasett | Diskusjon | Lars/Einar |
| 17:10 - 17:30 | 6/23 | Informasjon fra Kartverket <ul style="list-style-type: none"> • Økonomi • Enhetspriser for 2024 • Status i Kartprosjekter • Nasjonal Geodatastrategi – Tiltak 9 • Annet | Informasjon | Einar m/flere |
| | | Dag 2 | | |
| 09:00 – 10:30 | 13/23 | Informasjon fra arbeidsgruppene <ul style="list-style-type: none"> • Vann • Høyde (Høydedata.no) • Ledning og NRL | Informasjon | Ledere av grupper |

| | | | | |
|------------------|-------|--|---------------------------|-----------------|
| | | <ul style="list-style-type: none"> • Veg • Kommunikasjonsgruppa • Arbeidsgruppe 3D • Forvaltningsgruppa | | |
| 10:30 – 10:45 | | Pause | | |
| 10:45 – 11:00 | 22/23 | FKB 5.0 overgang <ul style="list-style-type: none"> • Status | Informasjon | Nils Ivar |
| 11:00 – 11:30 | 31/23 | Løypemelding fra andre fora <ul style="list-style-type: none"> • Samordningsgruppa (referat fra 13.juni og saksliste 12.sept) • Geodatarådet (26.sept saksliste) • Oppsummering fra Arendalsuka • Stortingsmelding om Flom og skred | Informasjon | KV/ NIBIO KS |
| 11:30 – 12:30 | | Lunsj | | |
| 12:30 – 12:50 | 15/23 | Fellesdokumenter for 2024 <ul style="list-style-type: none"> • Kvalitetsplan (godkjennes) • Fellesdokument • Handlingsplan (godkjent) | Diskusjon/ godkjenning | |
| 12:50 – 13:10 | 19/23 | Økonomi i Fellesløsninger 2024 <ul style="list-style-type: none"> • Løypemelding på arbeidet med styringsmodellen for strakstiltak 2024 | Informasjon Drøfting | Einar/ KV |
| 13:10 – 13:30 | 26/23 | Finansiering av fellesløsninger fra 2025 <ul style="list-style-type: none"> • Status for arbeidet med styrings- og finansieringsmodell • Informasjon fra møtet med departementsrådene 30.august | Informasjon | Kartverket |
| 13:30 – 13:45 | | Pause | | |
| 13:45 – 14:15 | 56/22 | Laserprosjekt kvalitetskontroll <ul style="list-style-type: none"> • Følge opp med hva som skal bestilles i 2024 | Diskusjon | Ivar |
| 14:15 – 15:00 | | Eventuelt Oppsummering og avklaringer | | |
| | | Møtedatoer i 2023: 6.-7.september i Trøndelag (Quality Airport Hotel Værnes) 17.oktober på Teams 15.-16.november i Oslo-området | | |

Andre saker som kan diskuteres:

- Bruk av laserdata til støtte for konstruksjon av FKB-Veg. Hvordan ligger vi an med utviklingen i Fysak?
- Mer informasjon om Pabg?
- Periodisk skanning av områder under marin grense, vedlikehold av nasjonal høydemodell?
- Grunndatautredningen er lagt litt på is, skal vi gjøre noe nå i Geovekst?
- Forbedring av FKB-Vann, hva skal vi gå for i 2024-prosjektene?
- Arealregnskap og statistikk
- HVD og ODD, hvor står vi nå?
- Tiltak Nasjonal geodatastrategi (oktober)